
Dagsorden af afdelingsbestyrelsesmødet den 13. oktober 2023 kl. 1000 

Deltagere var Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK), Heidi Heiss (HH) og Bente Pedersen (BP). 

1. Evaluering af Afdelingsmødet 2023. 

2. Drøftelse af muligheder for trapperenovering. 

3. Eventuel opdatering af Råderetskataloget vedrørende ladebokse m.v. 

4. Eventuelt. 

Ad 1: Der var bred enighed om, at det havde været et godt koncept med at spise samlet i restauranten og 

derefter flytte til et separat mødelokale for afholdelse af selve Afdelingsmødet. 

Til næste år må vi nok overveje, hvor vi kan/skal være, da der kan forventes mange beboere, da der skal 

tages beslutning om køkken/bad renovering. 

 

Ad 2: Efter en kort drøftelse blev der opnået enighed om, at vi retter henvendelse til Bo42 for at få afklaret 

mulighederne for, at de udvendige trapper i Afd. 4 bliver ens. 

På et efterfølgende møde med Ebbe Frank er der blevet igangsat en prisundersøgelse, så vi får noget 

konkret at tage stilling til. 

 

Ad 3: Efter oplæg fra HP blev det besluttet, at vi indstiller til Bo42, at Råderetskataloget for Afd 4, tilføjes 

følgende punkter under Arbejder udenfor boligen, Forandringer: 

Ladeboks til elkøretøjer, særlige krav: Ingen 

Udvendige elstik, særlige krav: Ingen 

 

Ad 4: HP oplyste, at han havde regnet på, at der kunne være sparet 40 kr om måneden i husleje, hvis man 

havde haft de oplysninger om priser for renovation, som netop er blevet offentliggjort. 

 

Mødet sluttede kl. 1100 

 

For referat 

Holger Pii 


